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Z A P I S N I K 

sa 106. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 21. rujna 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za financije i proračun, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar Hrg, direktor 

Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući“, Davorin 

Klobučar, direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, voditeljica Ureda gradonačelnika, Klaudija 

Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Zvezdana Jerković, Dražen Rački, Indira Rački Joskić, Alen Udovič umjesto 

kojeg sjednici prisustvuje Davorin Klobučar. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ  

 

ĐULIO JUSUFI 

- Polugodišnje izvršenje za 2018. je poslano, danas se održava sjednica Odbora, sljedeći tjedan 

sjednica Gradskog vijeća. 

- Kontinuirano komuniciramo sa strankama vezano za porez na kuće za odmor. 

- Jednokratna otplata stana, brisovno očitovanje. 

- Održan je sastanak u Hrvatskim vodama na temu naplate vodne naknade koju bi, prema novom 

Zakonu, trebale vršiti JLS. Hrvatske vode plaćale bi program, poštarinu, trošak papira i slično 

ali je u pripremi izmjena Zakona tako da bi i ti materijalni troškovi mogli biti ukinuti. Radi se o 

novom sustavu, rješenjima, ovrhama, žalbama kojih je sve više, kadru, uspostavi sustava. 

Gradonačelnik navodi da se radi o tipičnom primjeru decentralizacije obveza i bahatog 

ponašanja – vi radite, a novac je naš! Zatražio je da se provjere sankcije. 

- Plan proračuna za sljedeću godinu i dvije projekcijske godine, upute Ministarstva financija su 

došle. Naputak prosljeđujemo proračunskim korisnicima. 

- Provjeriti s ministarstvom da li moramo prijeći na riznicu što znači da preuzimamo proračunske 

korisnike, ukidanje njihovih žiro računa.  

- Kontinuirano rad na projektu Knjižnice i Interpretacijskog centra Crni Lug. 

- Od 1. prosinca u obvezi smo uvesti e-račune – primanje i izdavanje računa između nas i pravnih 

osoba što znači da moramo izdvojiti financijska sredstva da sve profunkcionira. 

- Dolaze česti pozivi od „Goran graditeljstva“ za plaćanje radova. 

- Druge redovne aktivnosti na dnevnoj razini. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Izvode se radovi na Lovačkoj ulici, asfaltira se drugi dio nosivog sloja asfalta, postavljen je 

ostatak ivičnjaka. 

- Izmjera u Crnom Lugu vezano za uzurpaciju gradske parcele i dogovor oko parcelacije i otkupa 

zemljišta. 

- Naknada za uređenje voda. 

- Poslane su ovrhe MORH-u za komunalnu naknadu, nesporni dio bez obzira što smo na sva naša 

rješenja dobili žalbe jer su oni obveznici plaćanja. Žalbe ćemo poslati na drugostepeni organ. S 



odvjetnikom je utanačen odgovor na tužbu ODO za Ministarstvo državne imovine. Kompletne 

spise šaljemo na rješavanje na Upravni sud.  

- Kontrola računa za javnu rasvjetu, za održavanje nerazvrstanih cesta. 

- Naknada za nezakonito izgrađene zgrade i komunalni doprinos – rješenja i potvrde. 

- Napravljen je ugovor za Goran graditeljstvo za cestu Biljevina – Razloge. Na terenu smo bili s 

izvođačem i nadzorom, obiđena je trasa, obilježena je dionica koja bi se rekonstruirala i 

dogovoren način na koji će se izvoditi radovi. 

- Ugovori s KTD „Risnjak-Delnice“ vezano za mrtvačnicu i uređenje okućnice u Brodu na Kupi. 

- Prometno redarstvo. 

- Kontrola računa KTD. 

- Rađena je deratizacija cijelog teritorija Grada Delnica. Danas se provjeravaju lovke za žohare. 

- U Lučicama je komunalni redar identificirao vlasništvo nad ruševnim barakama. Moramo 

zauzeti stav što s time jer se radi o velikom kompleksu zemljišta. 

- Izdana je narudžbenica za uklanjanje azbesta. 

- Na rješenja za komunalnu naknadu ima sve više žalbi, uglavnom se traži obnova postupka.  

- Knjiženje komunalne naknade. 

- Otvaranje ponuda za Vatrogasni dom u Crnom Lugu. 

- Aneks ugovoru za terase na javnim površinama. 

- Priprema nove odluke za stanove u Lučicama jer se nitko nije javio na natječaj. 

- Centru za poljoprivredu poslan je prijedlog našeg programa. 

- Izvješće za Proljetni sajam. 

- U Knjižnici se pojavio veći problem s odvodnom cijevi i priključkom na kanalizaciju. U tijeku 

su dogovori oko radova na sanaciji vertikale i priključku na javnu kanalizaciju. 

- Suglasnost za korištenje Radničkog doma. 

- Davanje suglasnosti za postavljanje skela na javnim površinama za radove na fasadama. 

- Sanacija poštanskog ureda u Brodu na Kupi. 

- Rad na Programu raspolaganja poljoprivrednim zemljištem. 

 

IVA ŽAGAR 

- Priprema programa za potrebe izdavanja e-računa. 

- Izrada Plana za 2019. godinu. 

- Administrativni poslovi. 

- U mrtvačnici su postavljeni venecijaneri. 

- Domar je pomagao oko zamjene polica u Knjižnici. 

- Zalijevani su cvjetni nasadi. 

- Pražnjene su kante za smeće. 

- Redovno se održavala čistoća javnih i zelenih površina i objekata. 

- Košene su površine po Delnicama te unutar naselja Radočaj. 

- Uklonjena je grana na velikoj voćki u Iševnici i grane na orahu kod Radničkog doma. 

- Košeno je uz prometnicu u Mariji Trošt, unutar naselja. 

- Asistiralo se kod pripreme brezovih postolja za potrebe adventa. 

- Za potrebe predstave pripremana je dvorana u Radničkom domu. 

- Odrađena je redovna tjedna kontrola rada fontane. 

- Dežurstvo za čišćenje javnih površina u nedjelju. 

 

PETAR HRG 

- Natječaj HTZ za udruženo oglašavanje – priprema dokumentacije. 

- Danas očekujemo gospodina iz UTP Uljanik da nam prenese iskustva u upravljanju punionica 

za e - bicikle. 

- Dopis prema HŽ po pitanju mogućnosti da zajedno krenemo u obnovu sunčanog sata u Parku 

kralja Tomislava. 

- „Delničke priče“ odgodili smo za sljedeći petak. 

- Jučer je bila inicijalna koordinacija po pitanju stvaranja programskog okvira Delničke adventske 

banke, slijedi sastanak u Hrvatskim željeznicama. 

- Konstrukcija za iglue – komunikacija s g. Grgurićem. 



 

 

 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljeni su sastanci u resornim upravnim odjelima PGŽ te sastanak u Upravnom odjelu za 

školstvo i obrazovanje gdje smo se našli s predstavnicima OŠ Delnice radi dogovora oko daljnje  

suradnje u smislu održavanja objekata. 

- Sudjelovali smo u emisiji Kanala RI – Goranske priče gdje smo predstavili aktivnosti koje su 

bile tijekom ljeta u Delnicama i na Platku, predstavili smo i nove aktivnosti koje će se događati 

u nastavku. 

- Tiskovna konferencija u Delnicama glede Dana otvorenih vrata GSC, u nedjelju 23. rujna od 10 

do 18 sati.  

- Rekonstrukcija terase uz bazen u Domu sportova – radovi idu svojom dinamikom. 

- Održan je sastanak u HOO, imat ćemo prigodu da će Odjel za graditeljstvo, sportsku 

infrastrukturu održati sastanak na Petehovcu, a mi smo domaćini. 

- Održavanje objekata i uređenje okoliša. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Danas bi trebali dovršiti radove na e-punionicama za bicikle i dobiti uputstvo o korištenju. 

- Radovi na Lovačkoj, Kuglani, u Razlogama, Podgori gdje idu pripreme za asfaltiranje. Cesta je 

neprohodna, na to upozoravamo Obrt „Belobrajdić“ , ljudi su očajni. 

- Uviđaj utvrđivanja međe u Crnom Lugu – spor između privatnika i javnog dobra. 

- Hrvatske vode i vodna naknada. 

- Sastanak s predstavnicima Hrvatskih voda radi plana radova za iduću godinu. 

- S Hrvatskim vodama dogovoren je postupak i način na koji ćemo izvest uređenje plaže pritiske 

i pristupne rampe. Rok za izvedbu rampe je kraj godine.  

- Redovito izdavanje posebnih uvjeta i potvrda na glavne projekte. 

- Obiđena je lokacija Zapolje Brodsko vezano za priključak struje Jurić Radenku, slijedi dogovor 

s HEP-om o privremenom priključku. 

- Imali smo prigovor na radove u Ševalu gdje se vlasnik parcele ispod ceste žali da se na njegovu 

parcelu slijeva voda. 

- Dogovor oko popravka žlijeba na zgradi Gradske uprave. 

- Dobivena je informacija da u Vrtiću ne curi voda za vrijeme kiše, nego kada se topi snijeg koji 

se taloži za burnog vremena. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Obrađeni su materijali za sjednicu Gradskog vijeća i pripremljeni za objavu u Službenim 

novinama. 

- Izrađena su dva ugovora za međumjesni prijevoz Lučice – Delnice za učenike Srednje škole iz 

Lučica. 

- Izrađena su rješenja za novorođenčad po pristiglim prijavama. 

- Od PGŽ pristiglo je drugostupanjsko rješenje na žalbu na rješenje o odbijanju novčane pomoći 

za novorođenče kojim se potvrđuje naše rješenje. Isto je proslijeđeno stranci. 

- Radi se na doradi akata i postupaka za naplaćene upravne pristojbe i za prisilnu naplatu. 

- Organizira se vježba CZ koja će se održati 26. 9. s početkom u 14 sati u objektu Doma zdravlja. 

- Rad na projektu „Aktivni u zajednici“. 

- Prisustvovanje ročištima za povezivanje zemljišne knjige i knjige položenih ugovora, jučer smo 

riješili pitanje vlasništva Knjižnice i poslovnog prostora do Knjižnice. 

- Izrada brisovnog očitovanja. 

- Odvjetničkom društvu dan je odgovor vezano uz ošasnu imovinu odnosno dugove ostavitelja. 

- Dan je odgovor za prijedlog za mirno rješenje spora „Kraljević inženjering“. 

- Čišćenje arhive, napravljen je veliki posao, poslat će se dopis Metisu koji će odvesti izlučeno 

gradivo od starih izbora, a ostalo će ići s krupnim otpadom (stolovi). Idući tjedan izlučivat će se 

financijska građa. 



- Sređivanje papirologije s obzirom na rješenje kolegice koja će od sada biti zaposlena na pola 

radnog vremena. 

 

Na kraju sjednice je gospodin Klobučar, kao predsjednik MO Brod na Kupi, upitao da li se na 

nivou grada razmišlja o uređenju odnosno rekonstrukciji prostora ambulante u Brodu na Kupi. 

Postoji obećanje iz Županije da će se prići uređenju ali se ništa ne događa. Gradonačelnik navodi 

da je Grad upisan kao vlasnik iako to nikada nije bilo naše, iznad ambulante su stanovi sa 

stanarskim pravom i poslovni prostor koji je nekad koristila Šumarija, a sada je ambulanta. 

Nikolina Ćuić Muhvić navodi da je dokumentacija poslana u Dom zdravlja Delnice i 

ravnateljica je dokumentaciju trebala proslijediti njihovoj pravnoj službi u Rijeci. 

Gradonačelnik navodi da je to pitanje postavio na Županijskoj skupštini kada se govorilo o 

raspodjeli sredstava za investicijska ulaganja na nivou Doma zdravlja PGŽ. Tada je pročelnica 

Malatestinić preuzela obvezu da se prostor sanira jer je doista katastrofalan. 

 

 

 

Dovršeno u 8,40 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 


